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	المؤهل الأكاديمي


بكالوريوس في اللّغة العربية /جامعة فيلادلفيا / الأردن/ 2011م.

ماجستير في اللّغة العربية/ جامعـة اليرمـوك / الأردن /2015م .
 دكتوراه في اللّغة العربية/ الجامعة الأردنية / الأردن / 2020م.
	الخبرات


1- أستاذ علم الدّلالة واللسانيات المساعد في جامعة جرش.
2- كاتب وقاص نشر العديد من القصص والمقالات في الصحف الأردنية والعربية .
	الدراسات والمؤلفات


1- الذاكرة لا تعشق، قصص، عمان: دار أزمنة 2011م.
2- القبيلة والنّص: تحولات البداوة في الرواية العربية، عمّان: وزارة الثقافة الأردنية، 2019.
3-  تجليات الموت في شعر طرفة، ضمن كتاب الشاعر، مؤلف مشترك، العدد الثالث،2015.
4- "البحث عن ابن خلدون"، قصص، مخطوطة.
5- النزعة الشعوبية في مقامات الهمذاني –دراسة تحليلية، بحث محكّم، المجلة الدولية للدراسات اللغوية والأدبية العربية، المجلد الأول، العدد الأول، ص54- 64، 2019.
6- الأسلوبية الفردية: دراسة تطبيقية على قصة "بيت من لحم" ليوسف إدريس، مجلة جامعة ابن رشد في هولندا، العدد 35، 2019.
7-  العقل النقدي، كتاب مشترك عن فهمي جدعان، عمّان: دار فضاءات، 2019.
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Personal data

 Place and date of birth : Ajloun - Jordan / 26 - 9 – 1984

Nationality : Jordanian 

Academic qualification

Bachelor in Arabic / Philadelphia University / Jordan / 2011.
Master in Arabic / Yarmouk University / Jordan / 2015.
PhD in Arabic / University of Jordan / Jordan / 2020 m .
Experience

1- Assistant Professor of Semantics and Linguistics at Jerash University .
2- A writer and fictionist. published many stories and articles in Jordanian and Arab newspapers .
Studies and publications

1-      Memory does not love, stories, Amman : Dar Azmena 2011.
2-     Tribe and Text : Bedouin Transformations in the Arab Novel, Amman : Jordanian Ministry of Culture , 2019 .
3-      Manifestations of death in the poetry of Tarfa, within the poet’s book, a joint author, No. 3, 2015.

4- In Search of Ibn Khaldun ” , stories, manuscript .
5- Populism in Maqamat Al-Hamdhani - an analytical study, a refereed research, The International Journal of Arabic Linguistic and Literary Studies, Volume One, Issue 1, pp. 54-64, 2019.
6-  Individual stylistics: an applied study on the story "Beit Men Lahem" by Youssef Idris, Ibn Rushd University Journal in the Netherlands, Issue 35, 2019.
7- The Critical Mind, a joint book on Fahmi Jadaan, Amman: Dar Fadaat, 2019

